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Kehitysideat sivusivat osin asukastyöpajojen tuloksia, ja tietyt ideat olivat näin 
odotettuja aihekokonaisuuksia, joita Salossa tulisi erityisesti kehittää entisestään. 

Nämä ideat liittyivät muun muassa paikallisliikenteen kehittämiseen, kaikkien 
nykyisten yritysalueiden aktiivisempaan markkinointiin ja moottoritien 

tehokkaampaan hyödyntämiseen. Näitä asioita puollettiin eniten.

Vastustusta tai kyseenalaistamista herättivät joissakin erityisesti Tunnin juna -
hankkeeseen, metsätalouteen ja siniviherkaavaan liittyvät kehitysideat.

Väestö ja asuminen: Asuntotarjonnan monipuolistaminen eri kohderyhmille!

Ympäristö: Salon lähiluonnon ja metsätalouden vaaliminen kaikissa taajamissa sekä 
kyläalueilla. Alustava siniviherkaavan luonti?

Yritykset ja työpaikat: Aktiivisempi yritysalueiden markkinointi, rohkeasti teemoitettuja ja suurempia 
yritysalueita sekä kaavoitukseen lisäresursseja tässä kontekstissa.

Liikenne ja palvelut: Moottoritien tehokkaampi hyödyntäminen, uudet lähijunat, tulevaisuuden 
teknologian liikennemahdollisuudet sekä asemat ja liittymät tulisivat tukea riittävän hyvin kaupungin 
palveluja. Tunnin juna -hanke nostatti selkeästi skenaarioajattelua ja epävarmuutta sen kannattavuudesta 
vielä tässä vaiheessa. 

Keskusteluteemoista nousseet tärkeimmät asiakokonaisuudet: Johtopäätös/Yhteenveto:
Salon monipuolisuuden 
tehostaminen. 
Salossa on (tai voisi olla 
enemmän) kaikenlaista 
ympäristöä tarjota ihmisille ja 
organisaatioille.


